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Protokół  

Posiedzenie  

Prezydium Wojewódzkiej Rady Dialogu Społecznego Województwa Dolnośląskiego 

20 grudnia 2016 r.  

Sala Recepcyjna Dolnośląskiego Urzędu Wojewódzkiego we Wrocławiu 

 

I. Porządek obrad: 

 

1. Powitanie – Marek Woron, Przewodniczący Wojewódzkiej Rady Dialogu 

Społecznego Województwa Dolnośląskiego. 

2. Dyskusja nad uchwałami WRDS WD: (Uchwała nr 6/2016 w sprawie wyboru 

przewodniczącego WRDS WD; Uchwała nr 7/2016 w sprawie zmiany regulaminu 

WRDS WD; Uchwała nr 8/2016 w sprawie zespołów roboczych WRDS WD). 

3. Sytuacja spółki Medinet – ośrodka kardiochirurgii dziecięcej w kotekście projektu 

sieci szpitali – Marcin Kowalski, Dolnośląscy Pracodawcy. 

4. Wolne wnioski. 

5. Zakończenie posiedzenia. 

 

II. Lista obecności: 

 

1. Marek Woron, Przewodniczący WRDS WD, BCC 

2. Paweł Hreniak, Wojewoda Dolnośląski 

3. Cezary Przybylski, Marszałek Województwa Dolnośląskiego 

4. Kazimierz Kimso, NSZZ Solidarność  

5. Andrzej Otręba, OPZZ,  

6. Andrzej Kalisz, Pracodawcy RP 

7. Marcin Kowalski, Konfederacja Lewiatan 

8. Zbigniew Ładziński, DIRz we Wrocławiu  

9. Marcin Krzyżanowski, Doradca Wojewody Dolnośląskiego 

 

III. Treść wystąpień: 

 

1. Posiedzenie rozpoczął Przewodniczący WRDS WD Marek Woron. Zaproponował 

zaakceptowanie uchwał. W sprawie Uchwały nr 6 Cezary Przybylski powiedział, że 

zgadza się na objęcie przewodnictwa WRDS WD na rok 2017 i jednocześnie 

zaproponował, aby zmienić  par. 3 Uchwały. Zaproponował, aby weszła w życie z 

dniem 1 stycznia 2017 r., a nie z dniem podjęcia. Członkowie Prezydium 

zaakceptowali zmianę.  
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2. Członkowie Prezydium zaakceptowali jednogłośnie także następne Uchwały w 

sprawie zmiany regulaminu WRDS WD i w sprawie zespołów roboczych WRDS WD. 

Zaakceptowali także kandydaturę Marka Worona na przewodniczącego Zespołu ds. 

polityki regionalnej, gospodarki, przedsiębiorczości i innowacji oraz kandydaturę Ewy 

Grzebieniak na przewodniczącą Zespołu ds. rynku pracy, edukacji, kształcenia 

ustawicznego. Marcin Kowalski dodał, że propozycja objęcia przewodniczenia 

zespołowi przez Ewę Grzebieniak, dyrektor DWUP, wynikała z faktu, że wtedy każda 

ze stron dialogu będzie miała swojego przewodniczącego zespołu, a ponadto dyr. 

Grzebieniak daje gwarancję, iż partnerzy społeczni będą na bieżąco informowani  

o bieżącej sytuacji na rynku pracy, a to jest ważne w kontekście prac na Ustawą  

o promocji zatrudnienia i instytucjach rynku pracy. Andrzej Kalisz dodał, że  

z wyjątkowym przekonaniem popiera także kandydaturę Marka Worona na 

przewodniczącego zespołu ds. polityki regionalnej, gospodarki, przedsiębiorczości  

i innowacji. 

3. Marek Woron przeszedł do punktu 3 programu, czy sytuacji spółki Medinet. 

Dyrektor placówki zwrócił się do WRDS WD o wsparcie przy staraniu się szpitala 

włączenia do sieci szpitali. Marcin Kowalski powiedział, że dyrektor spółki Medinet 

jest zaniepokojony docierającymi informacjami, iż ośrodek ma się znaleźć poza siecią 

szpitali. A jest to, zdaniem Kowalskiego, placówka wykonująca 

wysokospecjalistyczne usługi na sprzęcie robot da Vinci. Marszałek uzupełnił, że 

robot pracuje w szpitalu specjalistycznym przy ul. Kamieńskiego we Wrocławiu. 

Marcin Kowalski powiedział, że wykluczenie Medinetu z sieci szpitali spowoduje 

zmniejszenie liczby wykonywanych zabiegów, zmniejszenie liczby personelu 

medycznego etc. Prośba o pomoc w zaistniałej sytuacji. Paweł Hreniak powiedział, 

że obecnie trwają pracę nad rozwiązaniami prawnymi w obszarze ochrony zdrowia. 

Sieć szpitali nie została jeszcze ustalona, cały czas trwają dyskusje na ten temat. 

Wojewoda dodał, iż obawia się, żeby przy tej okazji nie rozpatrywać tematu 

szczegółowo, występując w obronie jednej firmy. Popiera raczej podejście 

kompleksowe do problemu. Ustawa będzie konsultowana, obecnie jest na bardzo 

wczesnym etapie. Dodał, że pojawiają różnego rodzaju informacje dotyczące 

planowanej przynależności poszczególnych placówek do sieci szpitali, ale one są 

nieuprawnione. Nadmienił, że po ostatnim posiedzeniu Zespołu ds. ochrony zdrowia 

spotkał się z przedstawicielami Konsorcjum Szpitali Powiatowych Dolnego Śląska, 

gdzie omawiał też kwestię sieci szpitali, ale na bardzo ogólnym poziomie. Cezary 

Przybylski dodał, że planowane zmiany dotyczą też jednostek samorządu 

województwa, m.in. Dolnośląskiego Centrum Rehabilitacji, który też we wstępnej 

wersji ma się znaleźć poza siecią szpitali. Popiera stanowisko, aby do zagadnienia 

sieci szpitali podejść kompleksowo. Paweł Hreniak dodał, że rozmowy na ten temat 

cały czas trwają i uczestniczą w nich dyrektorzy oddziałów NFZ. To są ogromne 

publiczne pieniądze, sieć szpitali ma służyć pewnej stabilizacji i zabezpieczeniu 

białych plam, które się pojawiają na poziomie województwa. Cezary Przybylski 

dodał, że w planie jest też zarezerwowana pewna pula na konkursy, to jest także 

szansa na dodatkowe środki dla szpitali wojewódzkich. Paweł Hreniak dodał, że na 
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pewno przed dyskusją o sieci szpitali nikt nie ucieknie, ale na obecnym etapie jest za 

wcześnie, by o tym rozmawiać. Marek Woron powiedział, że jednak na Prezydium 

warto wychodzić od indywidualnych spraw, które trzeba pokazać, by móc potem 

uogólnić zjawisko. Andrzej Otręba powiedział, że dyrektor Oddziału Dolnośląskiego 

NFZ poinformował, że ten konkretny szpital nie znajdzie się w sieci szpitali,  

a Wojewoda twierdzi, że prace trwają i nic nie jest przesądzone. Marszałek 

powiedział, że do czerwca 2017 r. umowy są aneksowane. Andrzej Otręba 

powiedział, że jednak szkoda by było, aby tak dobry specjalistyczny szpital mógł 

korzystać tylko ze środków pochodzących z konkursu, bo, obawia się, że się nie 

utrzyma.  Marcin Kowalski zwrócił uwagę, że kwestia wyłączania poszczególnych 

placówek z planowanej sieci szpitali będzie przedmiotem zainteresowania 

Konfederacji Lewiatan. Takie przypadki będą zbierane w całym kraju. Andrzej 

Otręba zwrócił uwagę na jakość obsługi pacjentów w takich placówkach jak Medinet, 

która jest bardzo wysoka w porównaniu do szpitali powiatowych. Warto to brać pod 

uwagę przy podejmowaniu decyzji o włączeniu do sieci szpitali. Andrzej Kalisz 

powiedział, że od tematu nie uciekniemy i prosił o możliwość przedstawienia 

projektu, podkreślił, że jednak należy zająć się tematem systemowo. Wojewoda Paweł 

Hreniak zaproponował, aby w lutym 2017 r. zaprosić na posiedzenie Prezydium 

dyrektora oddziału NFZ, żeby przedstawił bieżącą informację nad stanem prac 

dotyczącym sieci szpitali. Podkreślił, że ideą jest dążenie do kompleksowości, aby 

pacjent, który trafi do specjalistycznego szpitala był obsłużony kompleksowo.  Cezary 

Przybylski dodał, że zdarza się, że w prywatnych placówkach są wykonywane zabiegi, 

a drogie procedury związane z leczeniem powikłań realizują publiczne placówki. 

Marek Woron kończąc dyskusję w tej sprawie, powiedział, że temat będzie 

kontynuowany.  

4. W wolnych wnioskach Andrzej Kalisz powiedział, że nowelizacja Ustawy o Radzie 

Dialogu Społecznego i innych instytucjach dialogu społecznego, jego zdaniem, 

spełniała oczekiwania partnerów społecznych w części dotyczącej rotacyjnego 

przewodniczenia Radzie. Podziękował Panu Wojewodzie i Panu Marszałkowi  

w doskonałym znalezieniu się w tej sytuacji. Podziękował też Markowi Woronowi za 

doskonałe i bardzo pracowite przewodniczenie WRDS WD. Marek Woron 

skomentował, że tu sprawdziło się zarządzenie procesowe, gdzie role w zarządzaniu 

się zmieniają.  

5. Marcin Kowalski prosił o ustalenie terminu następnego posiedzenia Prezydium 

WRDS WD, które byłoby poświęcone prezentacji ekspertyzy wykonanej na zlecenie 

WRDS WD. Ustalono, że można planować termin po 10 stycznia 2017 r.  

6. Marek Woron podziękował za rok pracy, za życzliwość, zainteresowanie. Dodał, że 

zaszczytem było dla niego praca w tak szacownym gronie.  

 

Protokół sporządziła:       Zatwierdził: 
Aldona Andrulewicz      Cezary Przybylski  

sekretarz WRDS WD      Przewodniczący WRDS WD 

 

…………………………………    …………………………………. 
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